
 

 

Verksamhetsberättelse Södergårds samfällighet 2013-2014 

Ordförande Roger Månsson avsade sig ordföranderollen efter ett år, ingen var villig att ta på sig att 
vara ordförande. Ordförande blev tillslut tillsatt. 
 
Extra årsstämma på begäran av medlemmarna, där vi tog upp anbud från 2 banker inför lån till 
garage dörrar och belysning.  
Nordea fick förtroende före  Swedbank som har varit samfällighetens bank i nästan 40 år. 
En avbetalningsplan lades fram. 
  
Sju styrelsemöten har vi haft under verksamhetsåret 2013- 14. 
 
Träff med gamla och nya gårdsombud för genomgång av vad som skulle göras under sommaren. 
Allt är inte genomfört. Fortsatta arbeten under 2014 på de gårdar som har arbeten kvar. 
 
 Problem med kluckande avlopp, styrelsen tog hit Rangsells för att kolla upp vart stoppet eventuellt 
kunde vara. Informationen vi fick var att om det var stopp, så var det i avloppen i husen som var 
igensatt med fett, om det inte var i det egna så kunde det vara grannens. Eget ansvar som gäller. 
 
 Avverkning av träd inom samfälligheten, försäljning av virke till Gällö såg och riset till Jämtkraft. 
 
Byte av garageportar och belysning blev klart under hösten. Justeringar och besiktning är gjord på 
garageportarna. Belysningen besiktas under 2014. 
 
Leif Åberg har haft en genomgång med Jämtkraft av återställande av mark efter fjärvärmeutbyggnad, 
ingen slutbesiktning var gjord, under maj-juni 2014 ska återställande av mark slutföras. 
 
Styrelsen har tagit in anbud på snöröjning och sandning, beslutet blev att fortsätta med samma som 
tidigare. 
 
Stormen Ivar slet med sig en del plåt från våra garage, som ett par medlemmar lagade. 
 
Vi har fått fem nya husägare under året 2013. 
 
 
Brunflo 2014-03-09 
 
För styrelsen 
Eva-Britt Frånlund 
Ordförande       
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 


